
V  novem letu vse dobro vam želim, 

da čimprej mine covid  

in z vami se poveselim! 

Jan Hočevar 

 

 

Vsem želim, da bi bilo konec karantene. Otroci bi spet hodili v šolo in ne bi nas skrbelo za naše 

babice in dedke, da zbolijo. Ko bo konec karantene, bomo šli lahko v kino, na koncerte in gledat 

lučke v mesto. 

Tilen Gašper 

 

 

Želim vam vesel božič, v novem letu pa veliko sreče, zdravja in lepih trenutkov z družino in prijatelji. 

Nuša Kovač 


